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§1 Mötets öppnande

Mötet öppnas 17.28 av Fysikteknologsektionens talman Kelmend Muriqi.

§2 Mötets behörighet och beslutsförighet

Talman Kelmend Muriqi meddelar att mötet är utlyst korrekt och i tid. Han frågar mötet om det anses vara
behörigt och beslutsför.

Sektionsmötet beslutar

att anse mötet behörigt och beslutsför enligt stadgarna.

§3 Val av 2 justerare tillika rösträknare

Sektionsmötet beslutar

att välja Axel Flordal och Hedda Nooij till justerare tillika rösträknare.

§4 Fastställande av föredragningslista

Talman Kelmend nämner att det ligger några ändringsyrkanden. Kelmend vill lägga till punkt 7a ”val av
mötessekreterare” under punkt 7, Föregående mötesprotokoll.

Sektionsmötet beslutar

att lägga till punkt 7a ”val av mötessekreterare” under punkt 7, Föregående mötesprotokoll.

Kelmend vill lägga till 11b ”F6 21/22”, 11bi ”revisionberättelse” och 11bii ”ansvarsfrihet” under punkt 11,
Verksamhets- och revisionsberättelser.

Sektionsmötet beslutar

att lägga till 11b ”F6 21/22”, 11bi ”revisionberättelse” och 11bii ”ansvarsfrihet” under punkt 11,
Verksamhets- och revisionsberättelser.

Mikael Eriksson frågar om hur det kommer sig att arbetsgruppen för Valberedningen inte fått någon motion.
Kelmend svarar att det ligger under uppföljning av beslut. Han ser inte att den måste ligga under motioner för
att vi ska få fatta ett beslut i frågan.

Axel yrkar på att flytta meddelanden till innan uppföljning av beslut så att de som endast har meddelanden
kan lämna mötet tidigare.

Sektionsmötet beslutar

att flytta punkt 10, meddelanden, till innan punkten om uppföljning av beslut.

Sektionsmötet beslutar
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att fastställa föredragningslistan i sin helhet med ändringarna att lägga till punkt 7a ”val av
mötessekreterare”, punkt 11b ”F6 21/22”, 11bi ”revissionberättelse” och 11bii ”ansvarsfrihet” under punkt
11 samt flytta punkt 10 till innan punkten om uppföljning av beslut.

§5 Antagande av mötesordning

Kelmend nämner att mötesordningen finns att se i slutliga fördragningslistan. Han påminner också om att det
inte är den som ligger på Ftek som beslutas om då han inte vill lägga ut den nya innan den antagits.

Axel frågar om tanken endast är att slippa utse dumväst på extrainsatta möten. Kelmend svarar att det är dels
det men också att man inte ska behöva behandla motioner som kommit in.

Sektionsmötet beslutar

att anta den nya mötesordningen.

§6 Adjungeringar

Sektionsmötet beslutar

att adjungera in Rebecca Baker och Nicolas Renaudo med närvarorätt och yttranderätt.

§7 Föregående mötesprotokoll

Kelmend meddelar att det föregående protokollet justerades och anslogs i tid i enlighet med stadgan.

Sektionsmötet beslutar

att lägga det föregående protokollet till handlingarna.

§7a Val av mötessekreterare
Kelmend nominerar styrelsens sekreterare Harald de Blanche.

Sektionsmötet beslutar

att välja Harald de Blanche till mötessekreterare.

§8 Meddelanden

§8a Kårledningen
Eimer från kårledningen är här. Han meddellar att Gustav inte kunde vara här idag och att Eimer är här som
ersättare. Han berättar att Charmmässan var störst någonsin. Förra veckan arrangerades Jämlikhetsveckan.
Han berättar om FUM, kårens högst beslutande organ. Kandidaturen för FUM har nu öppnat och det är 35
ledamöter som väljs in. Han berättar även att det rekryteras till den bolagsgrupp som vi är delägare i. Man kan
kolla på dessa bolags Facebooksidor för mer information om rekryteringsprocessen. Han nämner även att man
kan bli studentrådsrepresentat, och vill man ha mer information om detta kan man höra av sig till vUO. Han
nämner även att kårappen nu för tiden har ett alumnläge som man kan tipsa vänner och familj om ifall de gått
på Chalmers.

§8b CCC
Representanten för CCC har inte dykt upp men Kelmend gissar att de skulle pratat om Cortègen och att det
är Cortège snart.
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§8c Sektionsstyrelsen
Alva berättar vad styrelsen jobbat med sen förra mötet. Det är dels renoveringen, där de bytt till en mörkare
matta och väntar på Hilbert. Alva berättar också att de har utvärderat medlemsenkäten. Det har kommit in
åsikter om att det finns för få plugglokaler. Timern har ändrats till en timme istället för en halv och man kan få
luftkonditionering i FL-salar. De nämner också att de kommer jobba för större diversitet bland arrangemangen
på sektionen. De har även jobbat med punkten om välmående och de svar som kommit in där. De vill också
hålla en kommittéutbildning i slutet av sommaren. Denna utbildning skulle ha som syfte att de invalda ska ha
det bättre under sitt sittandeår. De frågor som kommit in om välmående gällande studierna har skickats vidare
till SNF. De har börjat utreda de kommunikationskanaler som vi har. Alla har inte Facebook längre så de söker
en ny kommunikationskanal. De har haft kommunikation med Orbi och kollar på om det hade kunnat vara ett
alternativ. De jobbar också med att sätta upp en TV på Focus igen för att kunna ge ut info där.

Axel frågar om Hilbert beräknas vara klart till nästa mottagning. Filip i styrelsen svarar att detta troligen inte
kommer att vara fallet.

§8d Focumateriet
Nicolas Renaudo kliver fram och förevisar hur man genomför safe sex lv6.

§9 Uppföljning av beslut

§9a Valberedningens arbetsgrupp
Mikael Eriksson, Nils Nerpin och Axel Flordal presenterar vad de har kommit fram till. Mikael nämner att de
till stor del tagit inspiration från de överlämningar som valberedningen har i nuläget. Nils nämner att något som
ändras med den här policyn är att valberedningen kommer att besluta i vilka fall de berättar för en reserverad
ifall de fått en reservation mot sig eller inte. Reservationer kommer också att lämnas in via ett formulär.
Anledningen till detta är att det under valberedningsprocesser kommit in klagomål som inte är reservationer.
Gruppen förtydligar att det är upp till valberedningen huruvida en reservation ska delges, dock om de väljer
att göra det så ska det göras innan intervjuerna.

Sektionsmötet beslutar

att anta ”valberedningspolicy”.

§9b Proposition om definition av läsdagar
Kelmend nämner att denna proposition beslutades om på förra sektionsmötet. Då den innebär en ändring av
stadgan så behöver den beslutas om även detta sektionsmöte. Axel nämner att det är en bra proposition som
kommer att definiera vad som är en läsdag och läsvecka.

Sektionsmötet beslutar

att bifalla propositionen om definition av läsdagar.

§10 Fastställande av beslut

§10a Avsägelser
Sektionsstyrelsen har beslutat att entlediga Viktor Sundström från Talmanspresidiet, Isac apelqvist från BalNgt
och Viking Lundqvist som kräldjursvårdare.

Sektionsmötet beslutar
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att entlediga Viktor Sundström från Talmanspresidiet, Isac Apelqvist från BalNgt och Viking Lundqvist
som kräldjursvårdare.

§10b Fyllnadsval
Sektionsstyrelsen har beslutat att fyllnadsvälja Elliot Duchek som ledamot i BalNgt.

Sektionsmötet beslutar

att Elliot Duchek som ledamot i BalNgt.

§11 Verksamhets- och revisionsberättelser

§11a Sektionsstyrelsen 22/23
Kelmend yrkar på att bordlägga punkten då dokumenten inte kommit in.

Sektionsmötet beslutar

att bordlägga punkten.

§11b F6 21/22
Kelmend yrkar på att bordlägga punkten till innan övriga frågor då det saknas signatur på revisionsberättelsen.

Sektionsmötet beslutar

att bordlägga punkten till innan punkt 18, övriga frågor.

§12 Inval av Särskild medlem

Rebecca Baker och Nicolas Renaudo har ansökt om att bli särskild medlem.

Rebecca Baker Började på F 2021, men har bytt till AT. Hon vill bli särskild medlem då hon tycker det är
kul med sektionsarr och kanske vill söka andra poster i framtiden. Hon vet inte hur stor sektionsavgiften är.

Nicolas Renaudo (Presenteras av Lucas Kuszli). Han började f20, sen bytte han till V. Han vill bli särskild
medlem för att sitta kvar i Foc. Nico har körkort.

Erik Broback berättar att man fortsätter vara särskild medlem så länge man är student på chalmers och betalar
medlemsavgiften.

Sektionsmötet beslutar

att välja Rebecca Baker och Nicolas Renaudo som särskilda medlemmar.

§13 Propositioner

§13a ”Proposition om åligganden för FnollK”
Alva från sektionsstyrelsen presenterar propositionen.

Axel frågar hur organisera och samordna automatiskt innebär att phaddergrupper är en del av sektionen. Alva
svarar att det framgår. Axel nämner att våra intresseföreningar inte hade varit ålagda att följa sektionens regler
om de inte blivit explicit sagt att de gör det.

Hedvig frågar om detta är en ändring eller ett förtydligande och att det alltid har varit så att phaddergrupper
måste lyssna till FnollK. Alva svarar att det tidigare har varit otydligt men nu blir tydligare.
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Anton frågar om det inte hade varit lättare att lägga till detta i phadderkontraktet. Alva nämner att det hade
kunnat läggas till i phadderkontraktet av FnollK men att det är ett personligt kontrakt.

Axel nämner igen att det är otydligt, Styrelsen svarar att de anser att ”ansvara för” och ”organisera och sam-
ordna” i stort sätt innebär samma sak. Axel frågar om FnollK incidenthanteras om phaddrarna gör något fel.
Styrelsen svarar att så inte nödvändigtvis är fallet. Axel tycker inte att det är tydligt om inte styrelsen kan svara
på hans frågor. Hedda förtydligar att NollK åläggs att möjliggöra för phaddrar att följa sektionens regler men
att om de inte gör det så är det individerna som gör fel. Axel frågar om det är FNollK eller phaddergrupperna
som är ålagda att köra 50 procent vegetarisk och om det är 11 sittningar samtidigt. Styrelsen svarar att det är
FnollK som skall ha 50 procent vegetariska arr och att det är 11 sittningar samtidigt men samma arr.

Carin nämner att propositionen inte gör något märkbart sämre och kan röstas igenom, så kan man utvärdera
till nästa sektionsmöte.

Erik Broback håller med om att språket är tydlig nog men vill att styrelsen förtydligar vad detta kommer att
innebära i praktiken. Exempelvis, räknas överraskningssittningen som ett arrangemang eller 11 arrangemang.
Styrelsen svarar att då det i schemat ligger ett phaddergruppsarr, så är det ett arr och att det är rimligt att de
kör vegetariskt på hälften av phaddergruppsarren under mottagningen.

Sektionsmötet beslutar

att bifalla propositionen.

§13b ”Proposition om svenska animaliska produkter”
Styrelsen presenterar propositionen. De nämner att de vill göra ett ändringsyrkande som diskuterats i samråd
med Nils. Det är att stryka allt efter ”lättillgängligt” så att produkter med skyddad ursprungsbeteckning inte
är ett undantag. De nämner som exempel att halloumi har skyddad ursprungsbeteckning men att grillost är ett
svenkst alternativ och ska köpas istället. De förtydligar även att salladsost räknas som ett alternativ till fetaost.

Erik förtydligar att det blir styrelsen som får avgöra vad som räknas som ett svenskt alternativ och skulle man
vara missnöjd med deras bedömning får man kontakta inspektorn.

Sektionsmötet beslutar

att godkänna propositionen med ändringsyrandet att allt efter ”lättillgängligt” stryks i attsatsen.

ordningsfråga: Jacob vill direktjustera.

Sektionsmötet beslutar

att direktjustera beslutet om att godkänna ”Proposition om svenska animaliska produkter” med ändringen
att allt efter ”lättillgängligt” stryks i attsatsen.

§14 Motioner

§14a ”Motion om BalNgt som sektionsförening”
BalNgt presenterar motionen. De nämner att en skillnad blir att de inte kommer behöva äska för saker som kan
läggas till i deras budget.

Styrelsen presenterar sitt motionssvar.

Hedvig frågar om det blir en risk att styrelsen missat något då de har ett så tydligt yrkande. Alva svarar att
samtliga ändringar i reglementet måste anslås. Hedvig nämner att detta inte gjordes för JämF i LP 4 och frågar
om det kan göras samtidigt. Alva nämner att detta kommer behöva lyftas på ett framtida möte. Erik nämner
att både den orginella motionen och styrets yrkande räcker. Dock skulle motionen innebära att styret får göra
en redaktionell tolkning.

Motionärerna jämkar sig till styrelsens motionssvar.
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Sektionsmötet beslutar

att bifalla styrelsens motionssvar.

§14b ”Motion om Vegetarisk sektion”
Nils Backlund presenterar motionen.

Joel frågar om det är 4 arr per förening eller hela sektionen, Nils svarar att det är hela sektionen. Nicklas frågar
om det gjorts någon efterforskning på sektionen likt det som gjordes förra gången frågan lyftes. Nils tycker att
efterforskningen som gjordes då fortfarande är relevant. Jessica frågar om motionären har funderat på att ge
ett undantag per arrangör istället. Nils svarar att det har han gjort och han anser att det skulle bli för många
arr och blir en stor andel för de som inte arrar så mycket. Nils tycker att det är bra att visa att man är helt
vegetariska för att visa att man kan. Han har pratat med folk på andra sektioner som inte tror att det går att
göra sektionen vegetarisk och vi kan visa att det är möjligt. Joel frågar vad som gäller om en kötträtt skulle
vara bättre för miljlön. Nils svarar att det skulle bli ett svårt undantag att lägga in och det är bättre med en
tydlig motion. Nicklas frågar om det inte kommer bli så att F6 och DP alltid får ett kött-arr var och att det
därför bara finns två undatag till sektionen. Nils svarar att CM inte måste servera kött. Jessica frågar om det
inte är bättre att fastställa att Julbordet och Räkfrossan blir undantag för att göra det lättare. Nils svarar att
han inte valde att göra så för att det blir krångligt. Han anser att hans formulering blir tydligare.

Strelsen presenterar sitt motionssvar. De nämner att hur stor del av arrangemangen som ska vara vegetariska
bör återspegla sektionens åsikt och ställer sig därför neutrala i frågan. De tycker dock att det är bra att antalet
undantag diskuteras.

Carin funderar på rättvisefrågan, oavsett hur många arrangemang som man har. Hon funderar på att ge ett
undantag per arrangör men att det ska godkännas av styrelsen med motivering.

Victor som matansvarig i F6 tycker att de regler som vi har i nuläget räcker för att begränsa köttkonsumtionen.
Han menar att vi redan uppnår samma mål utan att sätta in fler begränsningar. Han tycker inte att det blir
någon nytta. Nils svarar att det innebär en fördel att få ner det i skrift och visa för andra att det går. Jacob
tror att det är en stor begränsning som inte behövs då fler och fler vill ha vegetariskt och vi kommer att gå
åt detta hållet ändå. Nils hänvisar till sitt förra svar. Axel ser inte hur det blir jobbigare då det redan krävs
att det ska finnas vegetariskt. Om vi ser att det är en trend, varför går vi inte dit direkt. Han tycker också att
om vi serverar mycket vegetarsikt så är det bra att skriva det. Fredrik, MatC i DP, nämner att han troligen
inte hade sökt om han skulle bli tvungen att servera endast vegetariskt. Thomas håller med Fredrik om att
det kan göra poster mindre attraktiva. Han tror också att om det är så att det lagas dålig vegetarisk mat pga
okunskap så leder det till att folk tycker illa om vegetariskt. Fredrik nämner att DP försöker hålla sig till precis
50 procent då det är många som vill ha kött. Han ser inte att restriktivare regler återspeglar det som folk på
sektionen vill ha. Ylva säger att det är dumt att göra en ändring för att det ska se bra ut om det går ut över våra
sektionsmedlemmar. Nils nämner att det inte bara är därför. Det nämns att de som inte tycker om veg kommer
att slänga mer mat om detta införs. Nils svarar att han inte har upplevt någon skillnad. Carin tycker att det
handlar om vad vi tycker att vi bör göra. Hon tycker att det är ett bra tillfälla att visa att vi är medvetna om
klimatet. Det handlar inte om huruvida vi som sektion tycker om kött eller inte. Axel tycker också att det är
underligt att säga att detta beslut inte skulle respektera folks åsikter då detta är det forum folk har för att
uttrycka sina åsikter. Joel frågar varför man inte låter var och en ta sitt ansvar. Carin svarar att det är vårt
kollektiva ansvar att göra detta och får större effekt om alla gör det, hon nämner också att ”låta var och en ta
sitt ansvar” kan sägas om samtliga regler som vi har på sektionen.

Axel yrkar på noll undantag.

Det finns två ändringsyrkanden:

• att ändra till obestämt antal undantag. Styret beslutar i varje fall om ett undantag är lämpligt eller inte.

• att ändra till inga undantag.

Nils Backlund yrkar på sluten votering.
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Sektionsmötet beslutar

att rösta genom sluten votering.

Sektionsmötet beslutar

att avlså motionen i sin helhet.

Kelmend ajournerar möte i en timme för middag, till 20:55.

Kelmend öppnar mötet igen 20:58.

§14c ”Motion om Skrikminut”
Motionärerna presenterar sin motion. De nämner att de har läst styrelsens motionssvar och förstår att det inte
är helt oproblematiskt.

Styrelsen presenterar sitt motionssvar. De nämner att då skolan är en arbetsplats så skulle detta störa de som
jobbar här. Det nämns att man kan komma runt detta genom att hålla skrikminuten samtidigt som Hesa Fredrik.
Carin tycker att Hesa Fredrik-idéen var kul, Carin yrkar på att införa skrikminut under Hesa Fredrik för att
vara minimalt störande.

Sektionsmötet beslutar

att bifalla motionen med ändringen att skrikminuten ska hållas samtidigt som Hesa Fredrik.

§14d ”Motion om Musikvolym på Focus”
Carin presenterar sin motion.

Carin tycker att senaste läsperioden så var ärtsoppelunchen fine men att hoffellunchen var på tok för hög. Hon
tycker att man får använda sunt förnuft för att justera volymen.

Styrelsen presenterar sitt motionssvar. De håller med om att ljudet ibland kan vara för högt. De tror också att
det är en bra ide att köpa in öronproppar. De tror dock inte att åligganden är rätt tillvägagångssätt. Carin
jämkar sig med styrelsens motionssvar. Axel påminner om att öronproppar är extra viktigt för arrangörer som
är där under hela arret. Thomas tycker att det är upp till arrangörerna att känna efter lite. Carin vill också
lyfta aspekten av att alla inte kan delta på lika villkor om ljudet är orimligt högt. Hugo nämner att det inte
alltid är kul att klaga och då är det bra om arrangörerna tänker på att hålla ljudnivån på en lämplig nivå.

Axel yrkar på att styrelsen ska ta det vidare.

Sektionsmötet beslutar

att styret skall diskutera det vidare.

§14e ”Motion om Slush till Focus”
DP presenterar motionen.

De har gjort lite förarbete. Mer information kommer i styrets motionssvar. De nämner att den är lätt att ta han
om. Man kommer behöva vara två för att lyfta den men den kan köras på en pirra. De tänker att man kan tänka
på vilka som använder den för att få den att hålla länge. Antingen att det bara är sektionsaktiva eller att man
måste ha någon som är nykter. De nämner att man kan ta ut en deposition och hålla en slushutbildning. De
tror att den kommer hålla längre än matberedarna då den är så lätt att använda, man behöver bara tvätta den
med vatten och se till att den är torr när man ställer undan den. De tänker att den kan stå i buren. Maskinen
har tre behållare. De tänker då att man kan ha två smaker så kan man börja göra mer av den smaken som
håller på att ta slut i den tredje behållaren.

Sektionssyrelsen presenterar sitt motionssvar. DP jämkar sig med sektionssyrelsens motionssvar.
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Axel tror inte att en slushmaskin innebär en extra inkomst. Han tror inte att folk kommer att komma till Focus
för att köpa slush. Han tror också att den kommer att gå sönder alldeles för snabbt samt att den är för tung för
att användas som den är tänkt. Max nämner att som det ser ut nu så drar verkligen jelloshots folk till Focus
och han tror att slush kommer att fylla den funktionen. Ylva nämner att det är ett bättre alkoholfritt alternativ
än vad som gavs för jelloshots. Filip frågar vad de har tänkt angående deposition och vad den hade legat på i
så fall. Max nämner att de inte har tänkt på en siffra men att det absolut kan tas ut en deposition. Andreas
nämner att det hanteras dyrare grejer. Hassan nämner att det står en kyl i buren som flyttas på regelbundet
som väger typ lika mycket. Thomas vill berätta varför han inte kommer att använda den. Han tycker det är
tråkigt när man lägger mycket tid på att göra en rolig drinklista och så kommer folk och beställer en slushderink
som bara är slush och lite vodka i. Det frågas om sektionen har pengar till att täcka detta. Felix nämner att
det är ”gööör-lungt”. Det nämns att det har dykt upp åsikter om att sektionen är fokuserad på alkoholaspekten
av arrangemang och slush skulle innebära ett väldigt likvärdigt alkoholfritt alternativ.

Sektionsmötet beslutar

att bifalla sektionsstyrelsens motionssvar.

Kelmend påminner Foc om att det är de som städar efter mötet.

§15 Personval

Kelmend yrkar på en minuts tidsbegränsning för både utfrågning och diskussion. Kelmend förklarar att det
kommer innebära att man efter en minut kommer att få skriva upp sig på talarlistan. Han förtydligar också att
man inte måste använda hela tiden, om han anser att det inte ställs fler frågor så avbryts utfrågningen.

Det yrkas på 2 minuter.

Thomas yrkar på obegränsad tid för diskussionen. Kelmend jämkar sig med Thomas yrkande.

Sektionsmötet beslutar

att begränsa utfrågningen för samtliga personval under resten av mötet till en minut.

§15a Gameboy

§15a i Val av 6 Gameboys

Det finns 10 sökande:

• Philip Cursaz

• Blend Ahmed Omar

• Joel Sjösten Johannesson

• Munira Mohamed Yassin

• Ebbe Ledin

• Vidar von Geijer

• Alfred Guastavsson Sedenbjörk

• Noa Granath

• Markus Dalmyr

• Liam Falkenström

Philip Cursaz f23, har körkort, han söker Gameboy för att han har ett kroniskt spelberoende. Hans favoritspel
är plockepinn för han spelade det när han var liten. Det viktigaste på en spelkväll är toast. Man ska ha 34 spel-
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kvällar. Han känner sig kvalificerad för ett världmästerskap i plockepinn. Han vill fortsätta med brädspelspuben
men också andra arrangemang som är mer nischade för vissa spel.

Blend Ahmed Omar 19 år, går f23, fick körkort förra veckan. Han söker för han gillar brädspel, men framförallt
toast. Han äter toast varje morgon och ost och smör är allt man behöver. Han tycker också om att göra PR.
Han tycker att han visade igår hur man får fler till spelkvällar. Tacos är toast. Han skulle lätt kunna vara med
på att döpa om Gameboy till Playboy. Han tycker att man ska ha 4 till 5 arr per LP. Man kan ha ahlgrens bilar
på toast. Det ultimata Gameboyarret är hets, han älskar stressiga saker.

Joel Sjösten Johannesson 19 år, går f23, har körkort. Han söker för att han tycker att det är kul. Han var
med och arrade igår och det var kul och mysigt. Han tror att det bara är att söka kontakt för att arra med
andra spelföreningar. Något han märkt är att det ofta uppskattas när det är större variation på digitala spel.
Den del av jobbet han tycker är roligast är att planera, organisera och komma på teman. Han tycker att man
borde arra fler arr än vad som arras nu. Varannan vecka är bra.

Munira Mohamed Yassin 20 år, f23, har körkort. Hon söker för att hon tycker det är kul med brädspel.
Hon tycker att varannan eller varje vecka är rimligt att arra. Utöver brädspelskvällar så skulle hon vilja arra
brädspelsDuP. Hon gick på nästan alla arr, hon tyckte det var kul men inte så mycket variation, hon skulle vilja
ha större variation.

Ebbe Ledin 19 år, går f23, har körkort. Han söker Gameboy för han tycker det verkar kul och han vill ge
tillbaka till sektionen. Om han fick köpa in ett spel till Focus så hade det varit legacy betrayal. Han ser att man
hade velat ha ett arr i veckan. Om han skulle slängt ett spel från Focus skulle det varit något han inte spelat.
Han tycker det verkar som en rolig, kulinarisk, upplevelse att göra toast. Han har skapat en vinnande toast på
ett asparr, det var med bland annat färskost, bacon och kanel.

Vidar von Geijer 19 år, f23, inget körkort. Han vill spela spelet och se till att alla andra kan spela spelet.
Han har inte spelat diplomacy själv men han tror att man hade kunnat hålla ett arr kring det. För att få reda
på vilket spelet är måste man spela spelet. Det är kul ju fler man är, kul när man är många som tycker om
samma spel. Måste inte bara vara väldigt komplexa spel utan man kan locka med lättare spel också. Om han
inte hade arrat en vanlig spelkväll så har han hört att det finns intresse för diplomacy, alternativt tagit hjälpt
av sektionen för att skapa ett favoritspel. Han tycker att man ska ha så många arr som möjligt per läsperiod.

Alfred Guastavsson Sedenbjörk 19 år, f23, har körkort. Han söker för det är kul med spel och gott med
toast. På det senaste så har han spelat mycket terraforming mars. Han gillar aktiviteten som Gameboy har just
nu men hade hade velat slänga in något mer under mottagningen. Han tyckte att den stora speldagen var kul,
så hade varit kul att arra med andra sektioner. Han hade inte personligen velat återuppliva twister. Han tycker
att man bör ha 5 arr per LP.

Noa Granath 19 år, f23, har körkort. Han tycker brädspel är kul och toast är gott. Han skulle vilja arra en
turnering i spelet wingspan. Han tycker det är bra att det finns turneringar ibland men att det hade varit kul
om det fanns oftare. Favoritpålägget på toast är sriracha. Fyra arr per LP. Han tyckte det var väldigt kul att
laga toast.

Markus Dalmyr 19 år, TM 23, har inte körkort. Han söker Gameboy då han tycker det är kul och brukar
ge spel i julklapp och liknande. Han kan inte lova att han kommer på go-morgon. Han tror att hans brist på
både körkort och truckkort kan innebära problem om man ska flytta spel stora sträckor. Han har en stor frys,
kommer få en stor kyl. Han hade velat se fler spel-heldagar. Han tycker 4 till 5 arr per LP. Han skulle vilja köpa
in feast for Odin eller expansioner till spelen på Focus.

Liam Falkenström 20 år, började 22, har inte körkort. När han som nintendo-fan började på chalmers blev
han besviken då han insåg att Gamboy inte höll på med TV-spel. Han har hjälpt till med att fixa ett Wii
till Gameboy. Han vill inte byta namnet till Playboy, för hans ultimata plan är att göra om det till det riktiga
Gameboy. Han skulle vilja fortsätta med TV-spels grjen, kanske köpa ett switch eller börja med turneringar. Om
Gameboy hade haft en Gamecube skulle han vilja se smashbros, han hade velat bli Wii-nisse. Han hade tyckt att
det var coolt men saknade syfte att köpa in ett Gameboy. Han känner några som sitter i ITs brädspelsförening
så han ser fram emot att arra med andra sektioner.
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Sektionsmötet beslutar

att välja Munira Mohamed Yassin, Joel Sjösten Johannesson, Vidar von Geijer, Blend Ahmed Omar, Ebbe
Ledin och Liam Falkenström till Gameboys.

§15b Fabiola

§15b i Val av 10 ledamöter

Det finns 4 sökande:

• Alma Hadzimuratovic

• Sofia Templin

• Tova Hellström

• Lisa Böckert Åman

Alma Hadzimuratovic är 20 år, f22, har körkort. Hon söker för hon varit på en del arr och tycker att det
är mysigt. Hon tycker också att det hade varit kul att bidra till Fabiola. Hon vet inte vilka arr som har arrats
förr, men hon hade varit sugen på filmkvällar. Hon hade kunnat tänka sig att tillsammans med JämF arra en
sittning för kvinnor och ickebinära i år igen. Hon har inte kommit på något bättre namn för Fabiolahäng.

Sofia Templin är 22 år, f22, har körkort. Hon söker för hon tycker det är viktigt och kul att främja gemenskap
mellan kvinnor och ickebinära och hon har engagerat sig utanför sektionen. Hon hade tyckt det var kul med
något spaliknande eller något likt cavacanvas. Hon hade velat få fler engagerade, kanske skickat ut en enkät för
att se vad sektionsmedlemmarna vill ha. Hon är nöjd med upplägget på brudar och bärs, tycker det är kul med
ett tema på varje.

Tova Hellström är 22 år, f22, har körkort. Hon söker Fabiola för hon tycker det känns viktigt att främja
gemenskap mellan kvinnor och ickebinära samt kul att arrangera. Hon tyckte att chokladprovningen var extra
kul och hade velat fortsätta med det. Om pengar inte var ett problem hade hon velat göra något utomlands,
alternativt laserdome. Hon tycker att Fabiolahäng är ett bra namn. Hon tycker också det är kul med att det är
olika teman och hade velat jobba vidare med det.

Lisa Böckert Åman är 20 år, f22, har inte körkort. Hon har funderat på att söka Fabiola länga och tycker det
är viktigt att främja relationen mellan kvinnor och ickebinära på sektionen. Då hon sökte lite spontant så har
hon inte funderat så mycket på hur man kan förbättra Fabiola. Hon tycker dock det är kul med ett större och
ett mindre arr per läsperiod. Hon tycker också att picknickarret lät väldigt kul även om hon missade det arret.

Sektionsmötet beslutar

att välja Alma Hadzimuratovic, Sofia Templin, Tova Hellström och Lisa Böckert Åman till ledamöter i
Fabiola.

Kelmend ajournerar mötet i 5 minuter. 22.31 Kelmend öppnar mötet igen 22.36

§15c Foton

§15c i Val av 6 ledamöter

Det finns 11 sökande:

• Haldo Ryberg

• John Kinnander

• Todd Bergegårdh

• Charlotte Svensson
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• Klara Strandberg

• Marie Enelund

• Ida Olsson

• Liam Falkenström

• Felix Dahlström

• Alma Hadzimuratovic

• Ebba Thenander

Haldo Ryberg är 22 år, f21, har körkort. Han söker för att han vill engagera sig som sektionsaktiv. Han tycker
om att fotografera och tycker därför att Foton var det självklara valet. Han fotade gasquen under aspningen så
är väldigt taggad på att fota CM gasquen. Han är lite rädd för hockey-kalaset. För att Foton ska få köpa in en
drönare så tror han att det är äska som gäller. Han tycker att en bra äskning bör bestå av mellan 10 till 20
sidor. Om det inte blir någon drönare är han villig att skicka upp sina medsittande i höga träd. Han har under
aspningen lärt sig att det är svårt att fota på gasquen och att man inte måste vara bra på att fota för att sitta
i Foton.

John Kinnander är 20 år, f23, har inte körkort. Han söker dels för att han älskar att fota och har hållit på med
det länge samt redigering och liknande. Han fotar också sen i somras mycket analogt på film. Han tycker att
det är kul att vara på stora sittningar men han tycker inte om att stå i centrum. Han har fotat en del sittningar
bland annat inom phaddergruppen och han tycker det är ett bra sätt att delta på. Han hade velat börja med
analogt fotograferande på sektionen. Han har en Nirvana tröja och kunde nämna tre låtar. Han reagerade på
de årgångsbilder som KFKB hade satt upp och tycker att vi på F borde göra något liknande. För att få in
styrketräning tänker han att han kan hitta en ny sten att lägga framför kassaskåpet. Det ultimata FIF-arret att
fota hade varit klättring.

Todd Bergegårdh är 19 år, f23, Har körkort och truckkörkort. han tycker det är kul att fota och gå på arr.
Han kan inte svara på om han vill bli ordförande och i så fall fly till Tyskland. Han har inte lastbilskörkort.
Under aspning så har han inte lärt sig så mycket om fotografering då han var sjuk. Han tror att hans brist på
lastbilskörkort kan innebär att det är kört. Han ser inte fram emot något särskilt arrangemang.

Charlotte Svensson är 19 år, f23, har körkort. Hon söker för det verkar kul i Foton. Man får gå på många
arr och folk blir glada då de ser bilderna på Ftek. Hon tycker att bilderna borde komma ut inom, som mest, en
månad. Om hon tar 953 bilder på ett arr så tror hon att ungefär 100 blir bra. Hon hade kunnat tänka sig att
sitta som ordförande eller glädjspridare. Om hon riktar en blixt rakt i ansiktet på någon så tycker hon att de
bästa bilderna tas på mycket kort avstånd. Hon vill inte byta sektion eller fly landet.

Klara Strandberg är 19 år, tm23, har körkort. Hon söker för att det var väldigt kul under aspningen. Det
roligaste var gasquen, men asprundvandringen var också kul. Hon tyckte att bilderna från ölhävet blev väldigt
fina så hon hade kunnat tänka sig att det är kul att fota. För att se till att det inte blir en sittning för Foton
tänker hon att hon inte tar tag i det. Hon tycker att det är rimligt att lägga upp bilderna snabbare än Kelmend.
Bästa hustaket att ta bilder ifrån tror hon är taket över ÖG.

Marie Enelund är 21 år, f22, har körkort. Hon söker för att hon älskar att fota. Hon har en systemkamera som
hon fotar mycket med. Hon tycker att det hade varit kul att föreviga sektionens arrangemang och hon tyckte
det var kul att fota under sittningen och eftersläppet. Hon hade kunnat ta på sig att fixa nya studielampor.
Hon har läst ekonomi tidigare så hon tror att kassör hade passat bra. Hon kan dock tänka sig alla poster. Hon
har grönt kort, så det är inga problem att DP ställer ett torn med ölbackar framför kassaskåpet.

Ida Olsson är 20 år, f22, har körkort. Hon söker för hon tyckte det var kul under aspningen och hade velat
lära sig mer om fotografering. Hon hade gärna fotograferat en bal. Hon har inte tänkt på någon specifik post,
hon har dock hört att de inte skiljer sig så mycket. Hon har inte redigerat så mycket men tror att det borde ta
ungefär två veckor. Hon kan inte tänka sig att låna Victors undervattenskamera-grej för att fota kappseglingen
underifrån. Hon vill inte heller fota den ovanifrån.
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Liam Falkenström är 20 år, f22, har inte körkort. Han söker då aspningen har varit något av det roligaste på
Chalmers och han vill inte att det ska ta slut. Han vill också vara en del av att arkivera det som gör Chalmers
till Chalmers. Han har även rötter inom estet och design. Om han sitter i Foton, han ska fota arr och kameran
är inlåst hos en grabb som flugit till Tyskland så hade han köpt en ny kamera. Om han ska spela in aspfilm
och en av de som ska vara med är i Tyskland hade han gått all in för att spela de andra sökande. Hur estetare
luktar beror på vilka man hänger med, det finns vissa som luktar normalt. Han hade kunnat tänka sig att jobba
mer med film.

Felix Dahlström är 20 år, tm22, har körkort. Han söker för att han fotar mycket på fritiden och tycker det är
kul. Bästa motivet är landskap. De poster han är mest sugen på är prylnisse eller kassör. För att få in landskap
i Fotons arbete så kan man alltid fotoshoppa. Han hade tyckt det var kul med fler kreativa fotoshots. Sämsta
motivet är snabba grejer så man inte kan få en skarp bild.

Alma Hadzimuratovic är 20 år, f22, har körkort. Hon söker för hon tycker att det verkar väldigt kul. Hon
har inte så mycket erfarenhet av fotografering. Hon var inte med och fotade gasquen men hon tror att det hade
varit kul. Hon skulle kunna försöka att toppa Magnus Ehinger under ett fotokalas.

Ebba Thenander är 18 år, f23, har körkort. Hon vill söka för att det är viktigt med bilder för att föreviga
arrangemang. Hon tycker också det är svårt att ta bilder då man arrar och därför tycker hon att det är bra med
Foton. Hon tycker att de bilder som man hade varit fine med att lägga upp på sig själv får man även lägga ut
på andra. Hennes favoritmotiv är personer som är stilla utan att de vet att de fotas. Om hon hade tagit en bild
som hon trodde hon var finare utan en persons ben så tycker hon att man kan ta bort dem. Enklaste sättet att
få folk att stå still på dansgolvet på gasquen är att stänga av musiken. Optimala vinkeln för att få en så ful bild
som möjligt under sittning är så högt uppifrån eller så långt nerifrån som möjligt.

Sektionsmötet beslutar

att välja Charlotte Svensson, Ebba Thenander, Felix Dahlström, Haldo Ryberg, John Ekensten och Klara
Strandberg till ledamöter i Foton.

§15d Finform

§15d i Val av chefredaktör tillika ansvarig utgivare

Det finns 1 sökande:

• Hassan Abla

Hassan är 21 år, f22, har körkort. Han söker för att bidra med subjektiv rapportering. Han kan försöka fixa
ett hemrepotage med Cederval. Han vet inte hur han ska göra Finform bättre, men aspningen var bra. Han har
mycket planer för Finform testar. Bottentexterna i Finform kommer att komma tillbaka.

Sektionsmötet beslutar

att välja Hassan Abla till chefredaktör tillika ansvarig utgivare i Finform.

§15d ii Val av kassör

Det finns 1 sökande:

• Matilda Hellström

Matilda Hellström är 22 år, f21, har körkort. Hon söker för att testa på att kassöra och tycker det är kul att
skriva. K5 är bästa labbraporten. Hon tycker inte att kassör är bästa posten. Nu vet hon att Ludvig har varit
kassör i Finform. Aspningen var en söndag då hon labbade med Ylva. Det bästa med aspningen var gratis pizza.

Sektionsmötet beslutar

att välja Matilda Hellström till kassör i Finform.
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§15d iii Val av 8 redaktörer

Det finns 8 sökande:

• Kasper Aasmundsen

• Ylja Liljegren

• Anton Fondelius

• Albin Schmidt

• Gabriel Funk

• Fredrik Frones

• Simon Eriksson

• Arvid Kolstad

Kelmend yrkar på att ändra utfrågningstiden till 30 sekunder för resten av utfrågningarna.

Sektionsmötet beslutar

att ändra utfrågningstiden till 30 sekunder för resten av personvalen.

Kasper Aasmundsen är 19 år, f23, har körkort. Han söker för att han tycker det är kul att skriva. Han tyckte
också att aspningen var kul och att de texter som Finform skriver var kul. Han tyckte att pizzan under aspningen
var god. Cirklar är fina men rektangeln, formen av en Finform, är den bästa formen. Han hade kunnat tänka
sig att skriva alla gamla Finform på skrivmaskin. Om han hade fått välja en av asparna att sitta med hade han
valt Matilda. ”Hemma hos med Peter Hegarty” hade varit kul. Han har som mest 120 WPM.

Ylva Liljegren är 21 år, f21, har körkort. Hon söker Finform för att det är kul att skriva. Det som fick henne
att söka var att hon läste massa gamla Finform och tyckte de var roliga. Hon vill också hjälpa Fredrik att kämpa
ett år till. Hon tycker att det var bättre förr.

Albin Schmidt är 20 år, tm22, har inte körkort. Han söker Finform för att han behöver publicera sina Dragos
fanfics någonstans och han hörde att det var en kul aspning, kanske går på den nästa år. Om de gör ett horoskop
så kan han inte lova att komma ihåg 34an, men om han kommer ihåg dem så kommer det bli bra. Han hade
kunnat tänka sig att starta podcasten Fulform med endast honom och hans inre tankar.

Gabriel Funk är 23 år, f22, har körkort. Han söker för att han alltid har intresserat sig för att läsa och skriva.
Han kan lära sig att stava.

Anton Fondelius är 21 år, f22, har körkort. Han söker för att det verkar kul och han är sittande DP.

Fredrik Frones är 23 år, f22, har körkort. Han söker då han var chefsredaktör förra året och vill lära nya
redaktionen hur arbetet fungerar.

Simon Eriksson är 21 år, f22, har körkort. Han söker för att om han mot förmodan inte sitter om i DP så vill
han ha något annat att göra.

Arvid Kolstad (Hassan söker åt honom) är 21 år, f22, har körkort. Han söker för att han gillar plagiat. Han
kommer citera Flashback. Han tycker inte att de kunde valt en bättre chefsredaktör.

Sektionsmötet beslutar

att välja Kasper Aasmundsen, Ylja Liljegren, Anton Fondelius, Albin Schmidt, Gabriel Funk, Fredrik
Frones, Simon Eriksson och Arvid Kolstad till redaktörer i Finform.
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§15e Sångförmän

§15e i Val av 6 sångförmän

Det finns 4 sökande:

• Jacob Sandström

• Joel Kristensson

• Nicklas Brodin

• Adam Orthag

Nicklas Brodin är 21 år gammal, f21, har körkort men kan inte köra. Han söker för att han suttit tidigare och
tycker det är kul. Han har också varit ansvarig för sångboksappen och rekommenderar alla att ladda ner den.
Nu finns appen endast som webapp till Iphone. Anledningen till att Nollan inte fick någon sångbok i år var för
att det inte blev så. Om man vill ha in mellolåtar i sångboken så kan man skicka mail till sångförmänmailen.
Hans favoritlåt är ångestvisan.

Joel Kristensson är 20 år, f22, har inte körkort. Han söker sångförman för det verkar kul. Han sjunger sin
favoritsnapsvisa. Av alla föreläsare hade han helst skrivit en låt om Hegarty.

Jacob Sandström är 22 år, tm22, har körkort. Han tyckte om att baka väldigt mycket och han vill därför
sitta om. Kelmend informerar om att han söker sångförman. Han ändrar sig till att han tycker om att sjunga.
Han tycker det är bättre att äta bakverk än att sjunga.

Adam Orthag är 23 år, f21, har kökort. Han tycker om att sjunga. Han är duktig på att spontansöka och
därför sökte han. Han kan fiskmåsen sämre än vad han önskar. Han kan inte demonstrera en dans till första
versen i måsen.

Sektionsmötet beslutar

att välja Nicklas Brodin, Joel Kristensson, Jacob Sandström och Adam Orthag till sångförmän.

§15f Fanfareriet

§15f i Val av flaggmarskalk

Det finns 1 sökande:

• Axel Flordal

Axel Flordal är 21 år, tm20, har körkort. Han söker för han tycker det är kul när flaggan hissas. Han tänkte
passa på att uppgradera sig från fanbärare till flaggmarsalk då Albert inte sökte igen. Favoritflaggan är Fysiks.

Sektionsmötet beslutar

att välja Axel Flordal till flaggmarskalk.

§15f ii Val av 2 fanbärare

Det finns 2 sökande:

• Anton Nordbeck

• Nils Hellqvist

Anton Nordbeck är 26 år, tm21, har inte körkort. Han söker för att försvara att han har köpt en frack.

Nils Hellqvist är 19 år, f23, har körkort. Han söker för att det är en ursäkt till att traska runt i frack. Han
skulle säga att fan- och flaggbärare är samma sak. Han har en högtidsdräkt på ingång.

Sektionsmötet beslutar
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att välja Anton Nordbeck och Nils Hellqvist till fanbärare.

§15g Bilnissar

§15g i Val av ekonomisk bilnisse

Det finns 1 sökande:

• Axel Flordal

Axel Flordal är 21 år, tm20, har körkort. Han söker då han har suttit som sektionskassör och ser förbätt-
ringspotential i hur ekonomisk bilnisse kan bli bättre. Hans favoritbil är Mercedes Benz Vito. Han tror att
vindrutetorkarna är dåliga.

Sektionsmötet beslutar

att välja Axel Flordal till ekonomisk bilnisse.

§15g ii Val av mekanisk bilnisse

Det finns 1 sökande:

• Oskar Hjalmarsson

Oskar är 21 år, f23, har körkort. Han söker för att han tycker det är kul och är flygmekaniker. Han kan fixa så
att vindrutetorkarna går igång när man blinkar både höger och vänster. Det snabbaste han kört på motorväg är
250. Han skulle inte vara för att måla helikopter rosa. Han har mer än noll timmar i cCarmechanic sim. Målet
är att i år slå antalet donuts utanför betonghallen.

Sektionsmötet beslutar

att välja Oskar Hjalmarsson till mekanisk bilnisse.

§15h Blodgruppen

§15h i Val av 5 ledamöter

Det finns 1 sökande:

• Thomas Arthursson

Thomas är 21 år, f21, har körkort. Han söker för att han tycker det är viktigt att ge blod och han skulle vilja
servera något annat än blodpudding på blodlunchen.

Sektionsmötet beslutar

att välja Thomas Arthursson till ledamot i Blodgruppen.

§15i Bakisclubben

§15i i Val av 6 bakisar

Det finns 7 sökande:

• Lena Staniewitcz

• Félice Folkesson

• Benjamin Kern Katz

• Seán Tor Berglund

• Menira Mohamed Yassin
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• Joel Johannesson

• Alexander Ternström

Alexnder är 20 år, f22, har körkort. Han söker för att det är kul att baka och fika är gott. Han tyckte att
dagens kakor var goda. Favoritbakverket är Semla. Han kan inte lova att baka semla till nästa fettisdag. Han
kan lova åtminstone en ohmsitts. Han kan tänka sig att baka med Amaretto.

Lena är 19 år, f23, har inte körkort. Hon söker för att hon tycker det är kul att baka och det är mysigt. Hon
gillar dagens bakverk. Hennes favoritbakverk är semla. Hon hade varit villig att baka dagen efter ET-raj och
Pubrundor. Hon kan lova att baka semlor till fettisdagen men inte att de är goda. Hon kan lova att hålla en
bakisdupp efter pubrundan.

Félice är 21 år, f23, har körkort. Hon söker för att hon gillar fika och att baka. Hon tycker om dagens bakverk.
hennes favoritbakverk är kärleksmums och Semla. Hon tyckte att aspningen var kul. Hon kan lova att baka
semlor till fettisdagen och hon har semleörhängen.

Benjamin söker via ombud, är 20 år, f23, har körkort. Han vill vara med i Bakisclubben för att det är roligare
att baka för sektionens pengar än sina egna. Han gillar kärleksmums. Hans favoritbakverk är wienerbröd för
han är dansk. Han kan lova att baka semlor till fettisdagen men han kallar grädde för flöde.

Seán söker via ombud, är 19 år, f23, har inte körkort. Han söker bakis för att det är kul och han är bra på att
baka. Han är väldigt snygg, orelaterat. Saén måste testa innan han kan uttala sig om dagens bakverk. Här fylls
det på med ohörbart mummel.

Menira är 20 år, tm23, har körkort. Hon söker för att hon kännde för det. Hon tyckte om kärleksmumsen. Hennes
favoritbakverk kan hon inte riktigt uttala sig om, men om pannkakor räknas så är det vofflor. 34 kärleksmums
är för många kärleksmums. Hon kan lova att baka semlor till fettisdagen. Hon hade kunnat diskutera med
medsittande att baka varje vecka.

Joel Johannesson är 19 år, f23, har kökort. Han tycker att fika är gott och sitter man i Bakis får man mycket
fika. Hans favoritbakverk är Finska pinnar. Han kan lova att servera semlor nästa år på fettisdagen. Han kan
tänka sig att servera bakverk nu på lördag. Han kan lova att hålla liv i tradition att hålla 4 ohmsittsar varje år.

Sektionsmötet beslutar

att välja Lena Staniewitcz, Felica Folkesson, Saén Tor Berglund, Menira Mohamed Yassin, Joel Johannesson
och Alexander Ternström till bakisar.

§15j Spidera

§15j i Val av 10 nätmakare

Det finns 7 sökande:

• Wilmer Zetterqvist

• Mikael Eriksson

• Alfons Nilsson

• Axel Flordal

• Charbel Nemer

• Hugo Bäckman

• Joel Ekeberg

Alfons Nilsson är 20 år, tm22, har körkort. Han söker för att han tycker att webutveckling är kul.

Wilmer Zetterqvist är 22 år, tm22, har kökort. Han söker för att han vill sitta om och det har varit kul.
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Joel Ekeberg är 19 år, f23, har körkort. Han söker för att han tycker det är kul att programmera. Han kan
kanske fixa nightmode på Ftek.

Axel Flordal är 21 år, tm20, har körkort. Kul kanske. Han tycker att nightmode ser fine ut. Han kan lösa
popups till gasquer som är svåra att ta bort.

Hugo Bäckman är 22 år, tm20, har inte körkort. Han söker för att han vill programmera mer. På Ftek hade
han velat ha sidor för Matteklubben och Ford. Han kan se till så FIFloggan alltid är pateternas.

Charbel Nemer söker via ombud, är 23, f20, har körkort. Han söker för han är dålig på att programmera.
Han tycker också om Matteklubben.

Mikael Eriksson söker via ombud, är 23 år, tm19, han har körkort. Han har suttit förr. Han är ansvarig för
några goa funktioner. Han kanske kan fixa så man kan stänga av darktheme.

Sektionsmötet beslutar

att välja Alfons Nilsson, Wilmer Zetterqvist, Joel Ekeberg, Axel Flordal, Hugo Bäckman, Charbel Nemer
och Mikael Eriksson till nätmakare.

§15k Piff och Puff

§15k i Val av 4 piffar

Det finns 4 sökande:

• Mikael Eriksson

• Joel Kristensson

• Filip Bergqvist

• John Kinnander

Mikael Eriksson söker via ombud, är 23 år, tm19, har körkort. Han söker för att han satt förra året. Han
hade många tankar som inte blev av. Han köpte in grillarna som inte någon har sett. Hans favoritpowerpuffgirl
är den där lille.

Joel Kristensson är 20 år, f22, Har inte körkort. Han söker för att grill är gött. Favoritgrillen är en grill med
kött på. Han hade inte grillat Piff eller Puff. Men om han måste välja så grillar han båda. Det är också något
veganskt på grillen. Han ska ta reda på vad Piff och Puff gör. Han tror att det är att ta hand om grillen typ.

Filip Bergqvist Han är 22, f22, har körkort. Han söker för att det hade varit najs att skapa någon typ av
lathund för hur man arrar och lägga upp det på Ftek. Han lovar att han ska grilla på Gasquen.

John Kinnander är 19 år, f23, har körkort. Han söker lite spontant. Fick precis höra vad Piff och Puff gjorde,
trodde bara det var grillen. Ibland Piffar man och ibland Puffar man. Jag har fått hör att man ska hjälpa folk
aspa små föreningsgrejer.

Sektionsmötet beslutar

att välja Mikael Eriksson, Joel Kristensson, Filip Bergqvist och John Kinnander till piffar.

§15l Mastermottagningsansvarig

§15l i Val av Mastermottagningsansvarig

Det finns 0 sökande:
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§16 Verksamhets- och revisionsberättelser

§16a F6 21/22

§16a i Revisionsberättelse

Revisorn är inte närvarande men han säger i ett uttalande att han har kollat deras bokföring och den var bra.

Sektionsmötet beslutar

att lägga revisionberättelsen till handlingarna.

§16a ii Ansvarsfrihet

Sektionsmötet beslutar

att bevilja ansvarsfrihet för F6 21/22

§17 Övriga frågor

Inga övriga frågor föreligger.

§18 Dumvästutdelning

Nomineringarna är som följer:

• Hassan nomineras av Max Green
Under DPs bastu så hade några åkt i förväg för att starta bastun. De var kalla och ville snabbt in i bastun.
Hassan skrev koden på måfå, spärrade kortet. Ungefär 60 personer fick då vänta i ungefär en timme.

• Golic nomineras av Filip
Han skickade in en revisionsberättelse utan att signera den.

• Edvin nomineras av Thomas
Under mellanstädet så välte han ett glas och vände en kopp med glassplitter upp och ner.

Sektionsmötet beslutar

att Hassan var dummast.

Efter noggrann jämförelse med föregående dumvästinnehavare Ella Egedal Henrysson går mötet till beslut.

Sektionsmötet beslutar

att ge Hassan Dumvästen.

§19 Mötets avslutande

Mötet avslutas 01:02 av talman Kelmend Muriqi.
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Förteckning över bilagor

A Mötesordning

B Valberedningspolicy

C Proposition om definition av läsdagar

D Revisionsberättelse F6 21/22

E Proposition om åligganden för FnollK

F Proposition om svenska animaliska produkter

G Motion om BalNgt som sektionsförening

H Motionssvar till Motion om BalNgt som sektionsförening

I Motions om Vegetarisk sektion

J Motionssvar till Vegetarisk sektion

K Motion om Skrikminut

L Motionssvar till Skrikminut

M Motion om Musikvolym på Focus

N Motionssvar till Musikvolym på Focus

O Motion om Slush till Focus

P Motionssvar till Slush till Focus
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1 Ledning av sektionsmöten

Talmannen eller, i dennes ställe, vice talman leder sektionsmötet.1 Vid förhinder eller
vakans för både talman och vice talman väljer sektionsmötet en tillfällig talman att verka
i deras ställe omedelbart efter mötets öppnande.

Protokoll förs av sekreteraren i talmanspresidiet.2 Vid förhinder eller vakans för
sekreterare väljer sektionsmötet en tillfällig sekreterare att verka i dennes ställe omedelbart
efter mötets öppnande och eventuellt val av tillfällig talman.

2 Föredragningslistan

Slutlig föredragningslista ska anslås senast tre läsdagar före mötet3, om mötet ej är
extrainsatt. Vid extrainsatt möte skall slutlig föredragningslista anslås med kallelse fem
dagar innnan mötet.4

Ärende som inte angivits på slutlig föredragningslista får ej tas upp till beslut, såvida
inte mötet med minst två tredjedelars majoritet så beslutar.5

Föredragningslistan ska ta upp följande ärenden:

• Mötets öppnande

• Mötets behörighet och beslutsförhet

• Val av två justerare tillika rösträknare

• Fastställande av föredragningslistan

• Adjungeringar

• Föregående mötesprotokoll

• Fastställande av beslut

• Meddelanden

• Verksamhets- och revisionsberättelser

• Propositioner

• Motioner

• Personval

• Övriga frågor
1Stadga för Fysikteknologsektionen (hädanefter cit. som S), §12.1.
2Reglemente för Fysikteknologsektionen (hädanefter cit. som R), §10.1.2.
3S, §5.3.3.
4S, §5.3.5.
5S, §5.5.10.
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• Dumvästutdelning

• Mötets avslutande

2.1 Särskilda bestämmelser för extrainsatta möten

Extrainsatt sektionsmöte kallas till för att behandla en specifik fråga som inte kan vänta
till nästa ordinarie möte och därför skall föredragningslistan endast innehålla relevanta
punkter:

• Mötets öppnande

• Mötets behörighet och beslutsförhet

• Val av två justerare tillika rösträknare

• Fastställande av föredragningslistan

• Adjungeringar

• Fråga som ska behandlas

• Mötets avslutande

3 Rättigheter

Rättigheter tillkommer mötesdeltagarna enligt följande:6

Närvaro- och yttranderätt Förslagsrätt Rösträtt

Sektionsmedlem ✓ ✓ ✓
Särskild medlem ✓ ✓ ✓
Inspektor ✓ ✓
Sektionsrevisor ✓ ✓
Talmanspresidiet ✓ ✓
Seniormedlem ✓
Kårledningen ✓
Adjungerade ✓

Detta innebär alltså att det är omöjligt att adjungera in deltagare med förslags- och/eller
rösträtt. Observera att motionsrätt endast tillkommer sektionsmedlem och särskild
medlem.7 Rösträtt är personlig och ej överförbar via fullmakt.8

6S, §5.5.
7S, §5.5.1.
8S, §5.5.7.
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4 Debatt i plenum

Debatt inleds genom att förslagsställaren, om någon, får möjlighet att föredra huvudyr-
kandet. Därefter föredras eventuella biyrkanden och andra skriftliga yttranden inlämnade
till talmanspresidiet, och till sist öppnar debatten för allmän diskussion.

Ordet begärs genom handuppräckning för att påkalla presidiets uppmärksamhet.
Anmälda talare noteras på talarlistan och ordet fördelas av talmannen. Yrkande framställs
muntligt under diskussionen, och bekräftas av talmannen. Talmannen kan avvisa yrkande
som uppenbart framlagts i förhalande syfte eller som väsentligen är detsamma som
tidigare avslaget yrkande, såvida inte mötet omedelbart annorlunda beslutar.

Diskussionen ska vara konkret och saklig. Anföranden ska hålla sig till den aktuella
frågan och inte vara oskäligt långa, annars kan talmannen avbryta talaren.

Om talmanspresidiet anser det lämpligt kan dubbla talarlistor användas, så att de
som ännu inte fått tala prioriteras över de som redan har haft ordet.

4.1 Replikrätt

Talmannen kan medge den som blivit tilltalad eller omnämnd i anförande en kort replik.
Replik ska begäras i omedelbar anslutning till det aktuella anförandet. Kontrareplik (dvs.
replik på replik) kan medges, men ingen replikrätt finns på det anförandet och talaren
ska undvika apostrofering.

4.2 Personvalsprocess

Vid val till poster beskrivna i reglementet sker debatt med ett särskilt förfarande i tre
delar. Inledningsvis framläggs nomineringar enligt §6.2 och sökande ställer sig upp.

Därefter intervjuas sökande en och en medan övriga sökande har lämnat salen. Sökande
tillåts plädera för sin sak och svarar därefter på frågor från mötet. Under intervjun har
sökande företräde på talarlistan för att svara på frågor.

När alla sökande intervjuats och lämnat salen sker persondiskussion i fri debatt.
Hindersprövning sker i regel här. Sökande välkomnas in igen efter att beslut tagits, såvida
inte sluten votering äger rum.

5 Beslut och votering

Sektionsmötet kan fatta beslut vid möte som utlysts korrekt enligt stadgan, och då fler än
15 röstberättigade medlemmar, exklusive sektionsstyrelsen och presidiet, är närvarande9.

Är färre än 25 röstberättigade medlemmar närvarande då beslut ska fattas kan detta
endast ske om ingen medlem yrkar på bordläggning. Vid beslut krävs enkel majoritet,
förutom vid ändringar av stadgan10, ändringar av reglementet11, upptag av extra ärenden

9S, §5.5.
10S, §15.2.1.
11S, §15.2.2.
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på sektionsmöte12, förtroendefråga13, val av hedersmedlem14, val av särskild medlem15,
val av inspektor16 samt upplösande av sektionen17.

Vid lika röstetal avgörs frågan av talmannen, med undantag för personval där lotten
ska avgöra.

5.1 Propositionsordning

När diskussionen stannat av, ska talmannen fråga om mötet kan gå till beslut. Om ingen
invänder förklarar talmannen diskussionen avslutad och läser upp inkomna yrkanden.
Därefter ska den propositionsordning talmannen framlägger i enlighet med mötespraxis
fastställas av mötet.

5.2 Omröstning

Sker i första hand med acklamation. Begärs votering sker omröstning via handuppräckning
för talmannens avgörande, s.k. försöksvotering. Begärs rösträkning sker omröstning via
handuppräckning med räkning av rösträknare. Begärs sluten votering sker votering slutet
om mötet så med enkel majoritet beslutar, såvida ärendet ej är förtroende fråga eller
presonval.

Vid personval där antalet nominerade är fler än antalet som kan väljas ska omröstning
alltid ske slutet.

5.3 Reservation och särskilt yttrande

Reservation mot beslut, särskilt yttrande i anslutning till beslut eller protokollsanteckning
ska anmälas i samband med behandlingen av det aktuella ärendet. Skriftliga sådana ska
inlämnas till sektionsstyrelsen och talmanspresidiet senast 24 timmar efter sektionsmötets
avslutande. Talmannen ska läsa upp reservationen/det särskilda yttrandet samt namnen
på undertecknarna så snart denna inkommit.

6 Sakyrkanden

Huvudyrkande ska ha angivits på slutlig föredragningslista såvida inget undantag i §2 är
tillämpligt. För att yrkande i motion ska tas upp till behandling krävs att en representant
för motionären eller motionärerna är närvarande och framlägger yrkandet, annars avförs
motionen från föredragningslistan.

12S, §5.5.10.
13S, §4.4.14.
14S, §2.3.7.
15S, §2.6.2.
16S, §3.1.2.
17S, §16.1.1.

5 (9)



Sektionsmötesordning
2024-02-19

6.1 Ändring

Yrkande på ändring kan göras under debatt i sak, men också under debatt i lämpliga ord-
ningsfrågor. Talmannen hanterar dessa genom propositionsordningen, se §5.1. Maximalt
två nivåer av ändringar (dvs. ändring av ändring) medges. En så omfattande ändring att
sakfrågan blir en helt annan är inte tillåten och ska i stället framläggas som sakyrkande.

Det förekommer att två ändringsyrkanden är i princip likvärdiga, eller att ingen
motsätter sig att ändringen ersätter huvudyrkandet. Talmannen kan då med mötets
enhälliga samtycke jämka18 de två yrkandena till en specifik lydelse.

6.2 Nominering

Under personval kan nominering av både sig själv och andra yrkas på. Nominerad person
ska samtycka till nomineringen19, skriftligt om frånvarande, och vara valbar i enlighet
med stadgar och reglemente. Kandidat som ej är valbar på grund av eventuellt dubbelt
mandat är dock tillåten, om sådan, i det fall denne blir vald, omedelbart lämnar in en
avsägelse för att lösa konflikten. Hinder för nomineringen kan lämnas in muntligt eller
skriftligt till talmanspresidiet så de kan tas upp till prövning av mötet.20

Vid val till poster beskrivna i reglementet kan vakantsättning av post yrkas på om
lämpligt. Vakantsättning är möjlig i kombination med inval i fall då flera poster väljs;
mötet beslutar då först om antalet vakantsatta poster och går därefter vidare med val
till de återstående posterna.21

7 Formella yrkanden

Formella yrkanden rör sakfrågor men framlägger inget förslag till beslut. När mötet går
till beslut prövas de formella yrkandena före sakyrkandena.

7.1 Bordläggning

Bordläggning till nästkommande sektionsmöte kan ske med mötesbeslut.
Yrkande om bordläggning spelar en särskild roll för att pröva kvorum. Om färre

än 25 medlemmar exklusive sektionsstyrelsen och talmanspresidiet närvarar medges
bordläggning direkt.22

7.2 Remiss/återremiss

En sakfråga kan remitteras till arbetsgrupp för beredning innan den återupptas till
beslut på ett senare möte.23 Av yrkandet ska framgå när frågan tas upp igen samt, om

18Begreppet jämkning förekommer ofta då någon drar tillbaka sitt yrkande till förmån för ett annat,
vilket alltså inte är jämkning i egentlig mening — det står var och en fritt att ta upp ett yrkande.

19S, §4.3.3.
20se t.ex. Sektionsmöte 19/20 LP1. Fysikteknologsektionen. Okt. 2019, §14b
21se t.ex. Sektionsmöte 18/19 LP3. Fysikteknologsektionen. Febr. 2019
22S, §5.4.2.
23se t.ex. Sektionsmöte 18/19 LP2. Fysikteknologsektionen. Dec. 2018, §13a
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arbetsgruppen är ny, hur gruppen tillsätts. Om frågan redan remitterats en gång eller
motion remitteras till motionärerna kallas detta återremiss.

7.3 Begäran om votering och/eller rösträkning

I direkt anslutning till beslut kan begäran om votering göras efter att acklamation använts,
begäran om rösträkning göras efter att handuppräckning utan rösträknare använts och
begäran om sluten votering kan göras efter att rösträkning använts. En sådan begäran
medges direkt utan eget beslut.

Yrkande om sluten votering för ett beslut som annars inte kräver det kan framläggas
under debatt. En sådan begäran beslutas om av sektionsmötet i anslutning till att beslutet
i sakfrågan ska tas.

8 Ordningsfrågor

Yrkande i form av ordningsfråga kan framläggas av någon som har ordet på samma
sätt som övriga yrkanden. Vissa typer av ordningsfrågor är lämpliga utan att ha ordet,
och lyfts genom att påkalla talmannens uppmärksamhet med ”Ordningsfråga”. Det är
fortfarande aldrig tillåtet att avbryta annans anförande.

Eventuell debatt i ordningsfråga bryter debatt i sakfråga och avgörs innan sakfrågan
återupptas till behandling. Ordningsfråga som begärs efter det att debatt avslutats ska
tas upp till behandling först då beslut är fattat, såvida ordningsfrågan inte gäller själva
beslutet.

8.1 ”Ren” ordningsfråga

En ren ordningsfråga behandlar frågor direkt kopplade till mötets ordning (inklusive
brott mot denna), sakupplysning och allmänna frågor till talmanspresidiet. Sådan fråga
är alltid tillåten men ska i gengäld vara kortfattad. I regel debatteras rena ordningsfrågor
ej, såvida talmannen inte anser ett mötesbeslut fordras.

8.2 Ajournering

Ajournering kan ske under en viss varaktighet. Ändringsyrkanden om varaktigheten kan
sedan framläggas under debatten i frågan.

Om mötet enligt talmannens bedömning inte kan fortsätta enligt denna ordning eller
demokratiska principer på grund av exempelvis yttre störning eller tekniska problem,
kan talmannen ajournera mötet under en kort period tills dess att mötet kan fortsätta.

8.3 Streck i debatten

Streck i debatten kan yrkas på under diskussion och innebär att yrkandelängden justeras
(dvs. inga nya yrkanden tillåts för sakfrågan) följt av att streck sätts på talarlistan (dvs.
inga nya talare får anmäla sig). Efter bifall till streck i debatten inbjuder talmannen först
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till att framlägga ytterligare yrkanden och därefter till att skriva upp sig på talarlistan
innan streck sätts. Vid talarlistans slut går mötet direkt till beslut.

Anförande efter streck satts ska undvika angrepp på och direkta frågor till någon
som inte står på talarlistan. I undantagsfall kan replik medges då denna regel överträds.

8.4 Tidsbegränsning

Tidsbegränsning kan avse hela debatten, varje anförande för sig, eller antal anföranden
per talare. Om yrkandet bifalls ska talmannen ta ordet från de som överträder begräns-
ningarna. Yrkande på tidsbegränsning kan ej framläggas då debatt påbörjats i personval,
ej heller framläggas efter att streck satts.

9 Yrkanden som avser tidigare beslut

9.1 Upprivning

I princip varje beslut fattat under pågående sektionsmöte, både i sak- och ordningsfråga,
kan rivas upp. Undantaget är beslut till förmån för status quo i ordningsfråga (t.ex. avslag
till ajournering eller streck i debatten), där andra yrkanden är mer tillämpliga, och beslut
som av sin natur inte kan rivas upp. Yrkande på upprivning av beslut i ordningsfråga
kan bryta debatt, men debatteras i gengäld ej. Ett yrkande om upprivning ska i regel
framläggas av medlem på vinnande sida i beslutet.

9.2 Direktjustering

Tidigare fattat beslut under pågående möte kan beslutas träda i kraft omedelbart, s.k.
direktjustering.

10 Tolkning av mötesordningen

Uppstår tvist om tolkningen av denna mötesordning avgörs frågan av talmannen.

11 Särskilda bestämmelser för digitala möten

I det fall sektionsmötet äger rum digitalt gäller dessutom följande bestämmelser:
Ordet begärs genom att skicka ett chattmeddelande med texten ord till talmannen.

Replik begärs genom att skicka ett chattmeddelande med texten replik till talmannen.
Intervjuer sker med övriga sökande utom syn- och hörhåll för det digitala mötet på det
sätt som talmannen finner lämpligast. Omröstning sker i första hand med öppen votering
på det sätt som talmannen finner lämpligast, exempelvis genom ja/nej/avstår-knappar
i en programvara. Sluten votering kan begäras genom att skicka ett chattmeddelande
med texten votering till talmannen, och ska alltid medges. Egen nominering kan göras
genom att skicka ett chattmeddelande med texten söker till talmannen. Ordningsfråga
begärs genom att skicka ett chattmeddelande med texten ordningsfråga till talmannen.
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Valberedningspolicy - Utkast

1 Förtydliganden
I policyn nedan används organet för det organ (kommitté, sektionsförening, nämnd eller lik-
nande) som valbereds, valberedningsgruppen syftar på den grupp av representanter från valbe-
redningen och organet som gemensamt valbereder och lämnar en nominering till sektionsmötet,
och valberedningen syftar på valberedningen som organ.

2 Ansökningsdeadline
Inför att valberedningsintervjuer ska hållas ska en lista på de sökande publiceras via sektionens
informationskanaler. För att ge sektionsmedlemmarna en rimlig chans att lämna in eventuella
reservationer ska listan räknas som slutgiltig; efter att den har publicerats kan ingen mer anmäla
sig till valberedningsintervjuerna, och valberedningen kan inte heller nominera någon som inte
fanns med på listan. Valberedningsgruppen och organet har ett särskilt ansvar att tydliggöra
för de potentiella sökande när deadlinen är, samt att den är väldigt strikt.

3 Nomineringsunderlag
Nomineringar ska framför allt grundas på de sökandes prestation och beteende under aspningen,
samt deras svar under valberedningsintervjun. Dock ska eventuellt beteende utanför aspningen
och intervjun som tyder på att en sökande är olämplig för posten även hållas i åtanke. Särskild
vikt ska läggas vid hur den sökande

• arbetar självständigt

• arbetar i grupp

• arbetar ihop med de andra nominerade

• har betett sig under aspningen

• har betett sig utanför aspningen

• uppfyller punkterna i krav- och meritprofilen som valberedningsgruppen upprättar.

Med dessa punkter i åtanke ska valberedningsgruppen skapa en nominering som i högsta möjliga
mån representerar en grupp som kan utföra organets åligganden på ett så bra sätt som möjligt
för sektionen.

Organrepresentanterna i valberedningsgruppen ansvarar för att representera hela organets åsik-
ter, men är i övrigt jämställda med valberedningens representanter i valberedningsgruppen
under processen.
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Efter att nomineringarna har publicerats har varje onominerad sökande rätt att fråga valbered-
ningsgruppen om det fanns särskilda skäl till att hen inte nominerades. Detta sker genom mail
till valberedningen@ftek.se. När valberedningen svarar på en sådan fråga ska de inte avslöja
vad andra sökande har sagt under sina intervjuer.

4 Jäv
En medlem i valberedningsgruppen kan anses jävig om den har en särskild tidigare relation till
någon av de sökande. När listan på de sökande är fastslagen ska medlemmarna i valberednings-
gruppen berätta för resten av gruppen om de potentiellt är jäviga, och gruppen ska därefter
gemensamt besluta hur det ska hanteras.

Hur potentiellt jäv ska hanteras kan variera mycket från fall till fall, och gruppen kan besluta
allt från att inte göra något särskilt, till att den potentiellt jäviga medlemmen inte ska delta
i vissa intervjuer, till exempel. I de fall där jäv förekommer på ett väldigt tydligt och starkt
sätt bör medlemmen i valberedningsgruppen inte medverka vid intervjuer eller beslut där jävet
är relevant. I dessa fall bör, om möjligt, valberedningen överväga att ersätta medlemmen i
valberedningsgruppen. Exempel på sådana fall är om en medlem i valberedningsgruppen har,
eller har haft, ett seriöst förhållande med en av sökande, eller att en sökande ingår i dennes
närmaste familj.

5 Sekretess
För att de sökande ska känna sig bekväma med att ge ärliga svar under intervjun bör innehållet
från intervjun hållas hemligt i största möjliga mån. Detta innebär att de sökandes svar inte får
föras vidare utanför valberedningsgruppen och valberedningen. Efter att invalet till organet är
klart ska anteckningar från intervjuerna raderas inom högst två veckor.

6 Reservationer
På listan över de sökande ska det finnas information om hur och hur länge man kan lämna in
reservationer mot de sökande. Reservationer ska lämnas in via ett formulär som valberedningen
publicerar under valberedningsprocessen. Då reservationer är känsliga och en policy inte kan
täcka varje tänkbar reservation lämnas det upp till valberedningen själva att bedöma hur mycket
vikt som ska läggas vid reservationen i varje enskilt fall. Valberedningen kan välja att helt förbise
reservationer som antingen inte påverkar den sökandes möjlighet att bli nominerad eller inte går
att ta ställning till på grund av till exempel anonymitet eller brist på förstahandsinformation.

I de fall där en sökande delges en reservation ska detta ske innan den ordinarie valberednings-
intervjun för att ge den sökande en rättvis chans att bearbeta och bemöta reservationen.
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Proposition – Definition av läsdagar och läsveckor

Bakgrund

D̊a b̊ade sektionens stadgar och reglemente baseras p̊a begreppen läsdagar och läsveckor anser sektions-
styrelsen att dessa begrepp behöver definieras tydligare. Anledningen till att styret inte anser att läsdagar
bara kan bytas till dagar och läsveckor till veckor vilket skulle vara väldefinierat är att vi anser att alla
dagar och veckor inte bör räknas lika. De dagar som inte kommer räknas som läsdagar är helger, röda
dagar och dagar i tentavecka. De veckor som inte kommer räknas som läsveckor är tentaveckorna.

Yrkande

Mot bakgrunden ovan yrkar sektionsstyrelsen

att lägga till följande punkter i stadgan:

1.4 Definitioner

1.4.1 Definition av läsdagar

1.4.2 Definition av läsveckor

att under 1.4.1 skriva ”I stadga, reglemente och övriga styrdokument menas med läsdagar alla vardagar
utanför tentavecka som inte är röda dagar”

att under 1.4.2 skriva ”I stadga, reglemente och övriga styrdokument menas med läsveckor alla veckor
som inte är tentaveckor”
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Revisionsberättelse F6 21/22

Vi har granskat årsbokslutet och bokföringen för F6 21/22. Det är ordförande Jesper Bergström & kassör
Filip Bergqvist som har ansvar för räkenskapshandlingarna och förvaltningen och för att bokföringslagen
tillämpas vid uppförande av årsbokslut. V̊art ansvar är att uttala oss om årsbokslutet och förvaltningen
p̊a grundval av v̊ar revision.

Revisionen har utförts i enlighet med god revisionssed i Sverige. Det innebär att vi planerat och ge-
nomfört revisionen för att med hög men inte absolut säkerhet försäkra oss om att årsbokslutet inte in-
neh̊aller väsentliga felaktigheter. En revision innefattar att granska ett urval av underlagen för belopp och
annan information i räkenskapshandlingarna. I en revision ing̊ar ocks̊a att pröva redovisningsprinciperna
och kommitténs tillämpning av dem samt att bedöma de betydelsefulla uppskattningar som kommittén
gjort när den upprättat årsbokslutet samt att utvärdera den samlade informationen i årsbokslutet. Vi
anser att v̊ar revision ger oss rimlig grund för v̊ara uttalanden nedan.

Årsbokslutet har upprättats i enlighet med bokföringslagen. Kommittén har enligt v̊ar bedömning inte
handlat i strid med sektionens stadgar eller reglemente. Vi tillstyrker att sektionsmötet fastställer redo-
visningen för kommittén och beviljar ordförande och kassör ansvarsfrihet för räkenskaps̊aret.

Göteborg, söndag den 11 februari 2024

Revisorerna genom

Alexandru Golic
Revisor

Revisor
Tobias Gabrielii
revisor.1@ftek.se

http://www.ftek.se/revisor
revisor@ftek.se

Revisor
Alexandru Golic
revisor.2@ftek.se
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Proposition - Åligganden för FnollK

Bakgrund

Diskussioner om hur phaddergrupperna inom sektionen ska förh̊alla sig till sektionens bestämmelser under
mottagningen har varit en återkommande ämnespunkt p̊a flera sektionsmöten. Särskilt har detta diskute-
rats i relation till sektionens miljö- och h̊allbarhetspolicy. Sektionsstyrelsen har sedan förra sektionsmötet
funderat vidare p̊a hur phaddergrupperna bör organiseras under mottagningen. Flera andra sektioner vid
Chalmers studentk̊ar har i sina styrdokument definierat att deras mottagningskommitté är ålagda att p̊a
olika sätt organisera phadderverksamheten.

Styrelsen har samr̊att med sittande FnollK ang̊aende kommittéens åligganden. För närvarande nämns
inte phadderverksamheten som en del av FnollKs åligganden, trots att den utgör en betydande och central
del av deras arbete b̊ade inför och under mottagningen. Vidare finns det för närvarande åligganden för
FnollK enligt reglementet som inte överensstämmer med deras faktiska verksamhet. Styrelsen och FnollK
har därav kommit fram till att en korrigering av FnollKs åligganden hade varit lämplig. Dels skulle detta
klargöra de konkreta arbetsuppgifter som FnollK utför under sitt verksamhets̊ar. Dels skulle det ocks̊a
tillföra att det är FnollK som organiserar samt samordnar phadderverksamheten under mottagningen och
därav har ansvaret för att den genomförs i enlighet med k̊arens samt sektionens anda och styrdokument.

Yrkande

Mot bakgrunden ovan yrkar sektionsstyrelsen

att under §5.4.3 i reglementet göra följande ändring:

Det åligger FnollK:

att genomföra en värdig mottagning i enlighet med k̊arens och samt sektionens anda och styrdokument
i samr̊ad med relevanta organ.

att arrangera aktiviteter för Nollan som syftar till att införliva dem i livet som teknolog vid
sektionens program b̊ade vad gäller studier och det studiesociala livet.

att tillse att valen Åke bär nollbricka om gamble s̊a tycker.

att tillse att Schrödingers katt bär nollbricka.

att tillse att Schrödingers katt ej bär nollbricka.

att organisera och samordna phadderverksamheten under mottagningen.

att anordna phadderutbildning inför mottagningen.
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Proposition – Svenska animaliska produkter

Bakgrund

P̊a sektionsmötet 2023-05-11 fattades ett beslut om att animaliska produkter som köps för sektionens
pengar skall vara av svenskt ursprung. Det gavs undantag för en del produkter med skyddad ursprungs-
beteckning men inte alla, Halloumi och Fetaost var inte okej d̊a det sas att dessa hade bra svenska
alternativ. Det har nu uppmärksammats av arrangörer att Fetaost inte är s̊a lätt att hitta svenskt. Sek-
tionsstyrelsen har i samr̊ad med Nils Backlund som skrev motionen om Svenska animaliska produkter
sett över denna del av miljö och h̊allbarhetspolicyn och anser att den borde ändras. Syftet med motionen
var aldrig att förhindra arrangörer fr̊an att laga viss typ av mat utan att maten som lagades skulle vara
s̊a bra för miljön som möjligt. Därför anser sektionsstyrelsen att man ska sträva efter att köpa svenska
produkter men d̊a detta inte är möjligt p̊a grund av tillg̊ang s̊a är det okej att köpa utländska animaliska
produkter. Sektionsstyrelsen vill inte sätta n̊agon h̊ard gräns p̊a hur m̊anga butiker man ska leta i för
att utländska produkter skall vara okej d̊a detta kan variera fr̊an fall till fall beroende p̊a produkt.

Yrkande

Mot bakgrunden ovan yrkar sektionsstyrelsen

att göra följande ändring i sektionens miljö- och h̊allbarhetspolicy:

Animaliska produkter som serveras ska vara av svenskt ursprung och ha Svensk F̊agelmärkning
om tillämpningsbart. Undantag fr̊an svenskt ursprung ges ocks̊a ges för ostar produkter där svenskt
alternativ inte finns lättillgängligt och för produkter med skyddad ursprungsbeteckning förutom
halloumi och fetaost.

Här syftar animaliska produkter endast till r̊avaror. Lätttillgängligt innebär att man hittar pro-
dukten efter ett rimligt försök att hitta produkten.



Motion om BalNgt som sektionsförening BalNgt

Motion om
BalNgt som sektionsförening

BalNgt

Bakgrund

De senaste tv̊a åren har BalNgt utöver mottagningsbalen och sektionens middag även arrangerat v̊arbalen
och vi hoppas kunna fortsätta utveckla verksamheten. Med dessa evenemang har ansvaret och arbetet
ökat jämfört med när funktionärsposten skapades och som verksamheten ser ut nu anser vi att den är
mer jämförbar med en förening. Som en förening hade BalNgt f̊att en bättre översikt över sin budget
och skulle inte behöva äska för exempelvis aspning, repplagg och dylikt. Det skulle även öppna upp för
att kunna arrangera fler, mindre, evenemang. I nuläget är söktrycket p̊a BalNgt inte s̊a högt vilket är ett
problem d̊a arrangemangen är stora och viktiga för sektionen. Vi tror att detta hade förbättrats genom
att bli en sektionsförening.

Yrkande

att göra om BalNgt frn funktionärspost till sektionsförening.

1
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Motionssvar - BalNgt som sektionsförening

Bakgrund

Sektionsstyrelsen tycker det är roligt att BalNgt vill fortsätta utveckla sin verksamhet och öka engagemang! Styrelsen
ser även att BalNgt idag ansvarar för stora arrangemang p̊a sektionen vilket motiverar bytet fr̊an funktionärspost
till sektionsförening. Sektionsstyrelsen finner därför att de punkter som lyfts i bakgrunden p̊a ett rimligt sätt mo-
tiverar detta byte. Styrelsen h̊aller med om andemeningen i motionen men den saknar viss formalia d̊a byte fr̊an
funktionärspost till sektionsförening innebär en del förändringar i reglementet.

Yrkande

Mot bakgrunden ovan yrkar sektionsstyrelsen

att under §6.1.1 i reglementet göra följande ändring:

Sektionens sektionsföreningar är:

• Fabiola

• FIF

• Foton

• Game Boy

• Baln̊agonting

att i reglementet lägga till §6.7 Baln̊agonting

att lägga till §6.7.1 i reglementet:

Baln̊agonting är sektionens balförening.

att lägga till §6.7.2 i reglementet:

Baln̊agonting best̊ar av 5 ledarmöter. Baln̊agonting har inga förtroendeposter.

att lägga till §6.7.3 i reglementet:

Det åligger Baln̊agonting:

att anordna en bal för Nollan under mottagningen

att anordna sektionens middag

att anordna sektionens årliga v̊arbal

att under §7.1.1 i reglementet göra följande ändring:

Sektionens funktionärer är:

• Finform

• S̊angförmännen

• Revisorer

• Dragos

• Fanfareriet
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• Bilnissar

• Blodgruppen

• Kräldjursv̊ardare

• Dumvästinnehavare

• Bakisclubben

• Spidera

• Sektionsnörd

• Baln̊agonting

• Piff och Puff

• JämF

• Mastermottagningsansvarig

att i reglementet ta bort §7.13 Baln̊agonting



Motion om vegetarisk sektion Nils Backlund

Motion om
vegetarisk sektion

Nils Backlund

Bakgrund

För ett år sedan fattade sektionsmötet ett viktigt beslut om att begränsa köttkonsumtionen inom samtli-
ga sektionsorgan. Detta var ett steg för att minska sektionens klimatavtryck genom att främja vegetarisk
kost, men vi kan fortfarande göra mycket mer. Forskning visar att vi m̊aste minska v̊ar köttkonsumtion
betydligt för att uppn̊a ett h̊allbart samhälle, vilket i länder som Sverige innebär en ännu större minsk-
ning.

Jag kommer inte att skriva s̊a mycket om siffror gällande klimatet här. Om man vill ha det, s̊a var
förra årets motion mycket bra, och den g̊ar att hitta i förra årets protokoll här. Men utöver siffror om
klimatet finns det m̊anga andra anledningar till att göra v̊ar sektion mer vegetarisk.

P̊a F gör vi redan mycket för att hjälpa klimatet, och jag tror verkligen att vi p̊a F kan vara en
sektion som andra ser upp till när det gäller h̊allbarhet. Att göra sektionen mer vegetarisk är en tydlig
symbol som visar den väg vi g̊ar, och att det är dags för andra att följa efter. Vi är ju änd̊a en av de
största sektionerna p̊a Chalmers. Sektionen kommer att bli helt eller mycket nära helt vegetarisk inom
n̊agra år, s̊a varför inte visa andra sektioner att vi är de som är längst fram och litar p̊a att vi kan göra
framtiden bättre.

Jag först̊ar att vissa arrangemang är speciella, som till exempel julbordet och räkfrossan, och kanske
n̊agot mer. Vi ska självklart bevara glädjen i att arrangera och l̊ata idéer om spännande arrangemang
flöda. Därför tycker jag att det är rimligt att ha n̊agra undantag. Men jag ser ocks̊a den inspiration
som sektionen ger till alla som deltar i arrangemangen, vilket är ytterligare en anledning till att göra
sektionen mer vegetarisk.

Jag tycker själv att det är kul att se att det redan är s̊a mycket fler vegetariska arr nu än det har
varit tidigare, och jag tror faktiskt att det är l̊angt över 50%. Jag vet att det är m̊anga p̊a sektionen som
vill ha en vegetarisk sektion, s̊a varför inte sätta det i skrift för att p̊a ett tydligt sätt visa det för andra
och visa att vi bryr oss.

Yrkande

att i Miljö- och h̊allbarhetspolicyn ändra policyn om att

• ”Minst 50% av alla som serveras arrangemang som av sektionsorgan arrangeras i sektionens
namn ska det endast serveras vegetarisk mat.”

till att

• ”Alla m̊altider som serveras p̊a arrangemang som av sektionsorgan arrangeras i
sektionens namn ska det endast serveras vegetarisk mat med 4 undantag per år
som som styret beslutar om.”

1
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Motionssvar - Vegetarisk sektion

Bakgrund

Sektionsstyrelsen tycker att motionen är formaliamässigt korrekt och genomförbar. Sektionsstyrelsen
anser ocks̊a att policyn för hur stor del av arrangemangen som skall servera vegetarisk mat bör återspegla
åsikten hos sektionsmedlemmarna, allts̊a sektionsmötet och inte styrets åsikt. Därför väljer styrelsen att
ställa sig neutrala i fr̊agan. Styret vill dock skicka med att antalet arrangemang som är undantagna per
år, fr̊an att endast servera vegetarisk mat, är värd för sektionsmötet att diskutera. Detta för att antalet
undantag ska vara väl underbyggda.



Motion om Skrikminut p̊a origog̊arden Munira Yassin, Joel Johanesson, Axel Idenfors, Philip Cursaz

Motion om

Skrikminut p̊a origog̊arden

Munira Yassin, Joel Johanesson, Axel Idenfors, Philip Cursaz

Bakgrund

Plugget är jobbigt och vi vill f̊a ut v̊ar frustration genom att skrika. Vi vet att m̊anga p̊a sektionen känner
frustration som kan vara relaterat till studierna och vi tror att en skrikminut skulle minska frustrationen.

Yrkande

att införa skrikminut en g̊ang i veckan p̊a origog̊arden.

1
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Motionssvar - Skrikminut

Bakgrund

Sektionsstyrelsen tycker att det är kul att motionärerna engagerar sig men vill ocks̊a p̊aminna om att
detta faktiskt är en arbetsplats och där med stör de som arbetar p̊a högskolan.

Yrkande

Mot bakgrunden ovan yrkar sektionsstyrelsen

att avsl̊a motionen i sin helhet.



Motion om Musikvolym p̊a Focus Carin Lundqvist

Motion om

Musikvolym p̊a Focus

Carin Lundqvist

Bakgrund

Under luncherna p̊a Focus när sektionen bjuder p̊a mat spelas det i princip alltid musik. Jag och flera
kamrater tycker att musiken generellt kan vara ett roligt inslag men att det finns tillfällen d̊a den har
gjort det sv̊art att vistas i lokalen pga av för hög volym. Man behöver nästan skrika för att prata med
sina bordsgrannar, man blir trött i huvudet och jag vet flera som aktivt väljer att undvika att äta p̊a
Focus när det bjuds p̊a mat p̊a grund av ljudniv̊an. Det g̊ar att be arrangörerna att sänka volymen men
detta orkar man inte alltid göra och det hade varit bra om volymen var p̊a en ok niv̊a fr̊an början. Jag
tror att det roliga med s̊angerna beh̊alls även om volymen h̊alls p̊a en niv̊a s̊a att man kan prata med
sina bordsgrannar. Det är ocks̊a konstigt att man inte f̊ar spela flipper p̊a lunchen för att det stör men
att spela musik i hela lokalen är helt okej. Vidare har jag noterat att ljudniv̊an verkar vara väldigt hög
p̊a vissa arrangemang, s̊asom ET-raj. Detta gör det b̊ade sv̊art att prata med folk och jag misstänker att
ljudniv̊aerna nog kan vara över gränsvärdena för vad som riskerar att orsaka hörselskador. Jag tror det
hade varit bra att undersöka ljudniv̊an p̊a v̊ara arr för att bedöma om den är farlig, men ocks̊a reflektera
över hur ljudniv̊an p̊averkar arren som helhet. Vill man exempelvis att folk ska hänga och prata, d̊a kanske
man vill anpassa ljudniv̊an efter det. Syftet med motionen är framförallt att lyfta diskussionen kring hur
vi ser p̊a ljudvolymen i Focus. Är de flesta nöjda som det är s̊a är väl läget lugnt men jag tycker det är
tr̊akigt om ljudvolymen p̊averkar ens upplevelse av sektionens arrangemang negativt. Formuleringen p̊a
yrkanden är inte supergenomtänkta s̊a fritt fram att komma med ändringsyrkanden.

Yrkande

att ålägga arrangörerna av luncher p̊a Focus att se till att ljudvolymen p̊a musiken h̊alls p̊a en niv̊a
som till̊ater vanlig samtalston att musikvolymen p̊a sektionens arrangemang ska undersökas för att
säkerställa att den inte bidrar till hörselskador och vidta lämpliga åtgärder om den är för hög,
exempelvis sänka volymen, dela ut hörselskydd, eller liknande.
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Sektionsstyrelsen
Motionssvar - Musikvolym p̊a Focus

2024-02-15

Fysikteknologsektionen

Motionssvar - Musikvolym p̊a Focus

Bakgrund

Sektionsstyrelsen h̊aller med motionären om att ljudvolymen under luncher borde h̊allas p̊a en s̊adan
niv̊a att samtal kan föras p̊a Focus. Vidare ser styrelsen ocks̊a ett problem med att ljudvolymen under
arrangemang är s̊a hög att den kan vara skadlig eller f̊ar sektionsmedlemmar att undvika arrangemangen.
Dock s̊a anser inte styrelsen att införa dessa bestämmelser i de sektionsaktivas åligganden är den bästa
lösningen. Styrelsen tror att väcka en diskussion i fr̊agan för att p̊aminna arrangörer om att h̊alla koll
p̊a volymen är tillräckligt. Vidare s̊a tror sektionsstyrelsen att det är en bra ide att köpa in öronproppar
som kan delas ut p̊a arrangemang där musiken är högre. Styrelsen tror att det är bra att diskutera fr̊agan
för att f̊a arrangörer att tänka p̊a det men att det inte behövs ett sektionsmötesbeslut i fr̊agan.

Yrkande

Mot bakgrunden ovan yrkar sektionsstyrelsen

att avsl̊a motionen i sin helhet.



Motion om Slush till Focus Djungelpatrullen 23/24

Motion om
Slush till Focus

Djungelpatrullen 23/24

Bakgrund

Vi i Djungelpatrullen tycker det skulle vara en väldigt bra investering av Fysikteknologsektionen att
införskaffa en Slush-maskin som kan nyttjas av sektionsmedlemmar. En slush-maskin kräver enast ström
samt slush-smak för att kunna användas och efter använding behöver den bara rengöras med vatten och
eventuellt s̊apa. Det tar ca 2h för en slush-maskin att göra en smak och m̊anga maskiner har beh̊allare nog
för 3 olika smaker (oftast 10 Liter per beh̊allare). Detta gör att slush-maskinen skulle kunna användas
under större arangemang som DuPar, Gasque, ET-Raj, Pubrunda, Tivolit under motagningen osv. Under
pubrundan s̊a har Focus alltid varit känt för att erbjuda Jello-shots i olika färger, vilket m̊anga av gästerna
tycker är väldigt kul. Detta kommer tyvär inte längre att vara möjligt fr̊an och med nästa pubrunda
vilket kommer göra att Focus förlorar en stor dragningsktraft. Här skulle en Slush-maskin kunna bli
Focus nya dragningskraft d̊a ingen annan sektion p̊a Chalmers säljer Slush.

Yrkande

att Sektionen köper in en slushmaskin som är tillgänlig att nyttjas för alla sektionsarrangemang där
Överflödig i DP är ansvarig för skötsel och omhändertagande av slushmaskinen.
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Sektionsstyrelsen
Motionssvar - Slush till Focus

2024-02-22

Fysikteknologsektionen

Motionssvar - Slush till Focus

Bakgrund

Sektionsstyrelsen finner idéen att kunna servera slush p̊a Focus som rolig och n̊agot som skulle kunna
ge ett mervärde till sektionen. Styrelsen har stämt av med samtliga kommittéer hur en slushmaskin
skulle kunna nyttjas i deras verksamhet. B̊ade F6 och Djungelpatrullen är positivt inställda till dess
användning p̊a exempelvis Gasque, ET-rajj och pubrundor. Djungelpatrullen har även presenterat en
priskalkyl som tyder p̊a att inkomsterna fr̊an en slushmaskin skulle betala av investeringen p̊a ungefär
ett år, vilket styrelsen anser vara rimligt. Vidare är tanken att slushmaskinen ska kunna nyttjas för alla
sektionsarrangemang, vilket ger möjlighet för fler att tänka ut arrangemang där man finner den rolig att
använda!

Styrelsen finner dock att det är rimligt att sektionsmötet beslutar om ett maxtak för vad investeringen
f̊ar kosta. Vidare tycker styrelsen även att hela Djungelpatrullen som kommitté bör vara ansvarig för
skötseln och omhändertagandet av slushmaskinen. Därefter kan de internt bestämma vem som ansvarar
för slushmaskinen.

Yrkande

Mot bakgrunden ovan yrkar sektionsstyrelsen

att sektionen köper in en slushmaskin för maximalt 25000 kr som är tillgänlig att nyttjas för alla sektions-
arrangemang där Djungelpatrullen är ansvarig för skötsel och omhändertagande av slushmaskinen.
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